## Saeed A. Al Ghamdi Recruitment

Licence No. 313



## سعيد على العامدي للاستقدام ترخیص ۳۱۳

## Power of Attorney

All may know through this document that:

We : SAID ALI ALGHAMD!

License No 313

Address JEDDAH AL BOGDADIA, BEHIND OF MINISTRY OF FOREIGN

Tel./ Mobile No 0126425010

Email of Saudi employer saeedah7785@hotmail.com

Applicant do hereby nominate:

Mr. / Mrs

Name: S.M. Enterprises

License No B-0772/MUM/PART/1000+/3/6506/2004

Address: MUMBAI

Tel./ Mobile No 022-23449618

of India agency: s.m.enterprises@gmail.com

Hereafter called attorney our lawful attorney in India to do all or any of the following things and acts:

- To recruit and engage Indian national on behalf of the employer/ applicant as per the terms and conditions contained in standard Employment contract (copy attach) approved by Government of India and the Government of the Kingdom of Saudi Arabia under Article 3 (IV) of Agreement on labour Cooperation on Domestic Service Workers Recruitment signed between Government of India and Govt. of Kingdom of Saudi Arabia on 02 January, 2014.
- 2- To act on behalf of the employer in respect of selection and travel matters, including dealing with the protector of Emigrants, Reserve Bank of India, Govt. of India and Saudi Embassy/ consulate.

This power of Attorney can be:

- Revoked on completion of the work contact and return of DSW recruited by the Employer/ applicant to India.
- Terminated on giving two months notice to one party by the other. This power of Attorney shall be operative with immediate effect and shall continue to remain in force until revoked as provided at para (a) & (b) above.

In witness, we the Saudi

M/S HANI ABDULRAHMAN ABDULLAH ALAHMADI

Have executed this document through out duly authorized

representative on this day

Place & Date 10/12/2015

Signature /

خطاب التوكيل

بموجب هذه الوثيقة يجب ان يعلم الجميع بانتا:

ندن مكتب سعيد على الغامدي

رقم الترخيص/ ٣١٣

العنوان/ جده البغدادية خلف وزارة الخارجية

رقد الهاتف/ الجوال: ١٢٦٤٢٥٠١٠

البريد الالكتروني: saeedah7785@hotmail.com

مقدم الطلب السعودي تقوض:

السدار السيدة/

الاسم/ مكتب أيس ايم انتربرانرُرْ

رقم الترخيص/ B-0772/MUM/PART/1000+/3/6506/2004

العنوان/ مومياي

رقم الهاتف/ الجوال: ٢٣ : ٩٦١٨- ٢٣ ٤

البريد الالكتروني/ s.m.enterprises@gmail.com

ممثل الاستقدام المعتمد في الهند/

مثمار اليه فيما بعد باسم الوكيل كوكيل شرعى لذا في الهند للقيام بجميع/ أي هن الاعمال او الاشياء:

- استقدام وتوظيف مواطن هندي نيابة عن صاحب العمل/ مقدم الطلب حسب البنود والشروط المبينه في العقد العمل الخاص (الصورة مرفقة) الموافق عليه من الحكومة الهندية وحكومة المملكة العربية المنعودية بموجب المادة ٣ (٤) للاتفاق حول التعاون في مجال استقدام العمالة المنزلية الموقع بين حكومة الهند وحكومة المملكة العربية السعونية في ٢ يناير ٢٠١٤م.
- القيام بالاعمال والاجراءات المختلفة نيابة عن صاحب العمل فيما يتعلق يامور الحتيار العامل وسفره بما في نلك النعامل مع مسؤول قسم الهجرة والبلك الاحتباطي الهندي وحكومة الهند والسفارة/ القنصلية السعودية ا

ان خطاب التوكيل هذا يمكن:

ضخه عند انتهاء عقد العمل وعودة العامل المنزلي المستقدم من صاحب العمل/ مقدم الطلب الى الهند .

الغاءه بموجب اشعار منته شهر ان من قبل أي طرف للطرف الأخرج ان خطاب التوكيل هذا ببدأ سربان مفعوله فورا وسوف بكول ساري المفعول تعشي يتم فسخه حسما هو مبين في الفقرة (أ) و (يب) المذكورة اعلام، ع

السهادا بنلك نمن السادة/ هاتى عبدالركمن عبدالله الاحمدي من السيودية قد نفذنا هذه الوثيقة من خلال ممثلنا المعتمد ونلك في يوم الاثلين تباريخ/2015/12/10

التوفيع/

Affairs

ختم وز

Chamber of Commerce

ختم غرقة التجارة

(Indian embassy/ Consulate General) ع ومستحقيم الشفارة / القنصلية الهندية النتم والتوفيع دون

OT JAN 27





طالع عويضه السلمي





Todful 235/09/2016 (20)

Seal and signature of Saudi Arabian Ministry of Foreign Affairs I Saudi Arabian Chamber of Commerce attested